
 

 

 

Pytania i odpowiedzi do zapytania ofertowego nr 1/e-POZ/2023 

 

 

Pytanie z dnia 29.06.2023 

 

Szanowni Państwo, w celu uściślenia zapytania bardzo proszę o odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Wspominacie Państwo, że celem projektu jest, między innymi, wdrożenie MFA. Nie ma jed-

nak w specyfikacji mowy o licencjach Fortitoken, które są wymagane do tej funkcjonalności. 

Proszę więc o wyjaśnienie, czy powinny one być doliczone do oferty i w jakiej ilości. 

2. Czy deployment FortiClient’a na stacje końcowe jest po stronie wykonawcy? Jeśli tak, to czy 

komputery są zarządzane z Active Directory? 

 

Odpowiedź dnia 30.06.2023 

     

    Odp. 1  Zamawiający potwierdza konieczność zakupu 70 licencji Fortitoken do realizacji i wdro-

żenia MFA 

 

    Odp. 2  Tak, wdrożenie obejmuje instalację oprogramowania, również na stacjach roboczych, 

komputery nie są zarządzane z Active Directory. 

 

Pytanie z dnia 03.07.2023 

 

Zwracamy się z prośbą o doprecyzowanie zapisów specyfikacji pkt 10: Przepustowość Stateful Fire-

wall: nie mniej niż 20 Gbps dla pakietow 512 B, który sugeruje konieczność zaoferowania innego 

urządzenia, iż wskazane wyżej i w pozostałych punktach - 100F. Prosimy o potwierdzenie, jaka prze-

pustowość jest wymagana? 

 

Odpowiedź dnia 03.07.2023 

     

    Wydajności:  IPv4 Firewall Throughput (1518 / 512 / 64 byte, UDP) 20 / 18 / 10 Gbps 
 
 
 
 
 


